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Skolebestyrelsesmøde 9. december 2020 kl. 17.30 – 20.30 
 
Tilstede: Flemming Overgaard, Jannie F. Kruse, Hanne Birk, Signe K. Dupont, Anne-Mette Christoffersen, 
Michael A. Kristensen, Christina Christensen, Christina H. Kruse, Annette Rendbo Larsen, Jane Cortsen og 
Pia Brøndsted Jacobsen. 
 
Når møderne er online deltager elevrådet ikke med. PJ ”bærer” evt. ind til mødet: Formand-elevråd: 
Laura Kamille Lehnskov Jakobsen 9AB, Næstformand-elevråd: Aya Marie Juel Broch 8AB 
 
Afbud: Formand-elevråd: Laura Kamille Lehnskov Jakobsen 9AB, Næstformand-elevråd: Aya Marie Juel 
Broch 8AB 
 
Referent: Jane I. Cortsen 
 

DAGSORDEN/REFERATER 

35 – 20/21 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 
 

36 – 20/21 Godkendelse af referat 

Referatet godkendt 
 

37 – 20/21 Formand 

Intet at bemærke 

 

Skoleledelse 
Skoleudvikling 
Vi er kommet rigtig godt i gang med Anette Prehns hjernesmarte tilgang til 
børn. Det er en spændende proces, som veksler mellem oplæg, webinarer og 
prøvehandlinger i teams og afdelinger. 
 
Kongslund – Indskoling – Førskole - SFO og SFO Klub: 
Vi har holdt skolehjemsamtaler via telefon på Bogense og nogle via teams på 
Kongslund. ”Det kan noget”, er den respons vi hører fra teamene. Vi er usikre 
på hvordan forældrene har oplevet samtalerne, og i denne uge sender vi en 
spøgeskemaundersøgelse rundt til forældrene i indskolingen.  
 
På afdeling Kongslund er det blevet muligt at tage i kirke til juleafslutning, så 
klasserne er der parvis. Den afgående præst har arrangeret at der er en an-
den tilstede. Kirken lover at leve op til retningslinjerne. 
 
På Kongslund har vi ansat Zenia som ny 0. børnehaveklasseleder pr. 1. ja-
nuar. Vi har på fredag samtaler til en pædagogstilling som skal løse Zenias 
opgaver i SFO. 
 
På mandag d. 14/12-20 er der Corona sikkert Lucia på begge afdelinger. Ge-
nerelt har vi holdt ved vores traditioner, dog nytænkt dem. 
 
Vedr. førskole: Vi har indtil videre indstillet den fysiske tilstedeværelse i børne-
husene, og vi er ved at gøre klar til at holde info i små grupper for nye foræl-
dre på Bogense Skole som skal have børn i førskole. 
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Mellemtrin - Udskoling 
Der er afholdt forskellige typer af digitale skole og hjemsamtaler i de fleste 
klasser. Nogle på Teams og nogle telefonisk. Generelt er oplevelsen, at mulig-
heden for at deltage ”på distancen” gør, at flere elever oplever at begge foræl-
dre er med til samtalen. Samtidig opleves det, som om, at en del elever ikke 
tynges af det samme pres, som kan være i forbindelse med fysiske samtaler 
på skolen. Vi mangler stadig elever og forældres perspektiv på dette. 
 
Begge afdelinger har lavet handleplaner til Hjernesmart forløbet m. Anette 
Prehn og er så småt i gang med prøvehandlinger. 
 
Der er i begge afdelinger lagt en del energi i, at planlægge et par gode sidste 
uger op til jul og ikke mindst en god sidste skoledag, som tager hensyn til  
Corona retningslinjer. 
 
I udskolingen er indeordning i frikvartererne blevet muligt. Dette skal dog fo-
regå i egen klasse. Eleverne er glade for muligheden for at være inde. 
 
7. årgang har deltaget i Edison-projekt henover efteråret. Ved landsfinalen 
blev de vindende elever fra Bogense Skole nr. 36 ud af 178 deltagere. 
 
Regnbuen 
I Regnbuen har vi taget hul på afvikling af konferencer i forb. m. re-visitationen 
for skoleåret 21/22. Grundet covid-19 situationen afvikles konferencerne virtu-
elt via teams. Første virtuelle konference blev afviklet tirsdag d. 8/12 med suc-
ces. Der er frist for fremsendelse af materiale til re-visitation d. 1/2-21 
 
I Regnbuen såvel som i almenskolen er vi udfordret af covid-19 situationen. 
Eleverne i Regnbuen er følsomme over for ændringer i hverdagen. Personalet 
gør hver dag en kæmpe indsats, for at få hverdagen til at fungere. 
 

Medarbejderrepræsentant 

Se ovenstående.  
På Kongslund bliver det traditionelle krybbespil optaget så det kan vises i klas-
serne. 
 

Elevråd 

Intet at bemærke 
 

38 – 20/21 
 

Opfølgning – tilbudsvifte og tildelingsmodel (bl.a. mødet med formænd og sko-
leleder d. 19/11) 

Vedr. mødet med formænd og skoleledere 
Mod forventning deltog der ingen politikere i mødet med formænd og skolele-
dere.  
 
Tilbudsviften 
Flemming og Pia gav en orientering. Det har været en spændende proces. 
Bogense skole har været repræsenteret i arbejdsgruppen med Pia Brøndsted 
Jacobsen, Jane Cortsen og Morten Dhalvad Mejnholt. Der har været 4 møder 
i arbejdsgruppen.  
 
Tildelingsmodellen 
Flemming og Pia orienterede om udkastet til ressourcetildelingsmodellen. 
PJ gennemgik modellen i forhold til principperne/ tankerne som ligger til grund 
for modellen. Modellen blev drøftet.  
Skolebestyrelsen ser frem til den videre proces. 
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39 – 20/21 Klassekassen 

Punktet. er sat på dagsordenen efter drøftelse i nogle forældreråd. Der er stil-

let spørgsmål til rammerne for klassekassen.  PJ gav en orientering om hvad 

skolen skal betale og hvad klassekassen kan biddrage med. Det blev præci-

seret, at skolen ikke har nogen andel i klassekasserne.  

 

Skolebestyrelsens holdning er, at hvis et forældreråd vælger at etablere en 

klassekasse, så skal klassekassen som princip komme alle børn til gode i 

klassen.  

 

40 – 20/21 Prioritering af punkter/indsatser i årshjulet m.m. 

Skolebestyrelsen har ikke umiddelbart forslag til justeringer af årshjulet. Års-

hjulet er hermed godkendt. 

 

PJ gør opmærksom på det ekstraordinære skolebestyrelsesmøde d. 14/1-21. 

 

41 – 20/21 Principper og tilsyn 

PJ gave en orientering ved undervisningsmiljøvurderingerne. Alle skoler skal 

udfærdige undervisningsmiljøvurderinger (UVM). PJ mødes med elevrådet 

herom i januar måned. 

 

På baggrund af den nationale trivselsmåling, har alle klasser/ årgange to mål i 

forhold til undervisningsmiljøet som de arbejder med. PJ viste hvilke konkrete 

mål de forskellige årgange arbejder med.  

 

Pkt. sættes på dagsordenen til skolebestyrelsens møde i februar måned.. 

 ORIENTERINGSPUNKTER 

42 – 20/21 Indskrivning almenskolen – foreløbigt overblik  

Der er åbent for indskrivning i december måned. 
 
29 elever er indskrevet til 21/22 i alménskolen 

 23 til afd. Bogense 

 6 til afd. Kongslund 

 

På nuværende tidspunkt er der 17 elever, som endnu ikke er indskrevet, sko-
lens sekretariat har sendt mail til børnehusene, om hjælp til at huske foræl-
drene på det. 
 

3 elever fra vores skoledistrikt ønsker anden skole end distriktsskolen.  
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43 – 20/21 Status Covid-19 

Ledelsen har skærpet opmærksomheden i forhold til covid-19 situationen, så 
alle kan føle en tryghed ved at vi er på forkant. Til eksempel afvikles møder 
virtuelt, ledelsen er til stede på skolen i ”hold”, personalets individuelle forbe-
redelse foregår så vidt det er muligt hjemme m.m. 
 
Stor ros til personalet for at fungere under svære betingelser, hvor Corona ka-
rantæne/ isolation og ventetid på testsvar er ved at blive en del af hverdagen. 
 

44 – 20/21 Evt. 

Vedr. garderoben i udskolingen. Der er spørgsmål til skabene, om vi er ramt af 

hærværk. Pia oplyser, at det ikke er hendes indtryk at vi har problemer 

hermed. 

 

Der er spørgsmål til toiletterne. Pia oplyser at der fortsat er ekstra rengøring. 

Toiletterne rengøres to gange om dagen. 

 

45 – 20/21 Orientering uden elever 

Intet at bemærke 

 

Punkter til næste møde Næste skolebestyrelsesmøde  

14. januar kl. 17.30 

 Høringssvar 
 
24. februar kl. 17.30: 

 UVM Undervisningsmiljøvurdering 

 Sponsorat 

 Rundering 4., 7. og 8. årgang samt mødelokaler 

 Nationale testresultater 
 

 
 


